

Liebe Projektpartner,

unser nächstes **TNP Meeting inkl. Multiplier Event 1** naht. Im Anhang übersenden wir Ihnen nochmals das Programm für unser Oktober-Meeting. Ganz unten im Dokument finden Sie für jeden Projektpartner Fragen. Wir ersuchen **um Beantwortung dieser Fragen** an Carmen Sippl **noch diese Woche**. DANKE.

Der Flyer für den Fortbildungstag und das Programm für das Projekttreffen stehen auch in unserem CNL-OneDrive-Ordner:  [CNL TNP München](#)

Bitte bewerben Sie unseren Multiplier Event in Ihren Netzwerken. Wir brauchen mind. 80 Teilnehmer*innen (dazu zählen nicht die Projektpartner) in Präsenz und mind. 50 Personen online.

Das CNL Handbuch

Das [CNL Handbuch](#) ist ab sofort verfügbar. Wir freuen uns, dass somit unser erstes Produkt plangemäß am 29.9.2023 auf der CNL Website veröffentlicht wurde. Wir werden in München diesen wichtigen Meilenstein gebührend feiern. Bitte werfen Sie einen Blick in die Publikation, damit wir in München beim TNP das Handbuch besprechen und offiziell durch das Quality Board annehmen können. Die Qualitätskriterien finden Sie in unserem CNL Intranet und die Quality Board Checklisten für Manual Part 1 und Manual Part 2 sind ebenso im Anhang zu finden.

Arbeitstreffen:

Bitte beachten Sie, dass sich die Arbeitsgruppen alle 4 Wochen online treffen müssen. Natürlich kann in einem Online-Meeting auch über verschiedene Arbeitspakete gesprochen werden. Bitte alles in den Protokollen dokumentieren.

Ich freue mich auf unser Projekttreffen. Bitte wenden Sie sich bei Fragen an mich.

Dear project partners,

our next TNP meeting and our first Multiplier Event are approaching. Please find attached the program for our meeting in October. At the bottom of the document you will find questions for each project partner. We kindly request you to **respond to these questions** and forward the answers to Carmen Sippl **this very week**, THANK YOU.

The flyer for the Multiplier Event and the program for the project meeting can be found on the CNL OneDrive folder:  [CNL TNP München](#)

Please promote our Multiplier Event. We quoted to welcome at least 80 participants in Munich (this does not include project partners) and at least 50 participants online.

The CNL Manual

The CNL Manual is available now. We are happy to announce that our first product has been published on the [CNL website](#) according to the project plan on 9/29/2023. We will celebrate this important milestone in Munich. Please take a look at the publication so that we can discuss and officially approve the manual by the Quality Board at the TNP in Munich. The Quality Criteria can be found on our website and the Quality Board Checklist for Manual Part 1 and Manual Part 2 are also attached.

Working groups:

Please note that the working groups have to meet online every 4 weeks. Of course, different work packages can be discussed in an online meeting. Please document everything in the meeting minutes and send them to me.

I look forward to our project meeting. Please contact me if you have any questions.

Mit den besten Grüßen

Best regards

Michaela

Prof. Dr.

Michaela Tscherne, BEd MBA MSc

Head of Centre International Affairs and Quality

Editorial Team [#schuleverantworten](#)



Pädagogische Hochschule NÖ

University College of Teacher Education

A2500 Baden, Mühlgasse 67

Tel. : +43 2252-88570-150

Mobil : +43 676 9054104

michaela.tscherne@ph-noe.ac.at

www.ph-noe.ac.at



[#schuleverantworten](#)
führungskultur_innovation_autonomie

Web-Journal
für Schulleiter*innen

***We care: At the University College of Teacher Education Lower Austria we work flexibly.
So while it suits me to email now, I do not expect a response or action outside
of your own working hours/time zone/productivity window.***